

中華郵政股份有限公司

中華民國 114 年第 15 號

新 郵 預 告

## 貓貓蟲咖波郵票小全張

為吸引年輕族群及增加集郵趣味，本公司特以深獲民眾喜愛的貓貓蟲咖波為主角，規劃小全張2張，每張均含5枚郵票，面值均為8元，預定於114年9月30日發行，圖案簡介如下：

一、小全張A款：以可愛的貓貓蟲咖波和郵政吉祥物一同遞送信件及包裹為主題，展現郵政盡心為民服務的形象。

二、小全張B款：以活潑的貓貓蟲咖波和好朋友們兔兔、小海豹、黑貓蟲、狗狗為設計，呈現寺廟祈福、棒球運動、海邊戲水、戶外踏青及享受美食等主題。

本套郵票圖案由咖波有限公司設計，荷蘭瓊安斯丁安宗廠以彩色平版印製。配合郵票發行，特印製首日封、貼票卡、護票卡及活頁集郵卡各1批，於114年9月25日開始發售；另製作預銷首日戳小全張封於9月30日郵票發行當天出售，歡迎選購。其他詳情請參閱本公司印行之集郵報導或今日郵政月刊。

# **Chunghwa Post Co., Ltd.**

## **Republic of China**

Postage Stamps Issuing  
Information No. 15 (2025)

Taipei, Taiwan, R.O.C.

### **Bugcat Capoo Souvenir Sheets**

To attract young people and make stamp collecting more fun, Chunghwa Post has chosen the beloved character Bugcat Capoo as the subject of two souvenir sheets, each containing five stamps with NT\$8 denominations. The stamps are scheduled to be released on September 30, 2025. A brief description of their designs follows:

1. Souvenir Sheet A: Featuring the adorable Bugcat Capoo and Chunghwa Post's mascot delivering letters and parcels together, the design highlights the postal service's dedication to serving the public.
2. Souvenir Sheet B: Featuring the lively Bugcat Capoo and friends—Tutu, Little Seal, Black Bugcat, and Dogdog—it showcases them engaged in a variety of activities, including praying at the temple, playing baseball, having fun at the beach, enjoying the great outdoors and consuming delicious food.

The stamps were designed by Bugcat Capoo Co., Ltd. and printed by Royal Joh. Enschede B.V. (Netherlands) in color offset. By-issues include a first-day cover, folders with and without mounts, and a loose-leaf album page to be sold on September 25, 2025. Pre-cancelled FDCs with two types of souvenir sheets will go on sale on September 30, 2025, the date of issuance of the stamps. For further information, please refer to the upcoming *Philatelic Bulletin* or *Postal Service Today*.